
Bestyrelsesmøde	den	19.02.2024.	
Tilstede.	Peter,	Margit,	Klaus.	Carsten	gårdmand	og	Loa.	Philipp	havde	meldt	
afbud.	
Referent.	Loa.	
	
Dagsorden.	
Lys	i	gården	og	andre	tiltag.	
Breve	til	gårdlauget.	
Skrald	i	gården.	
Irma	port.	
Storskrald.	
Biodiversitet	og	vedligeholdelsesplan	for	gården.	
Bytterum	i	gården.	
Cykelstativer	i	Nordgården.	
Legeplads.	
Sankt	hans.	
Næste	møde.	
	
Lyset	har	drillet	i	gården	der	har	været	overgang	i	nogle	ledninger	og	derfor	har	
gården	til	tider	været	sort.	Det	er	nu	udbedret.	Alle	brønde	i	gården	er	renset	og	
Carsten	er	i	fuld	gang	med	beskæring	af	træer	og	buske.	
	
En	beboer	i	Nordgården	ønsker	at	etablere	et	bed	og	plante	et	figentræ.	Det	
syntes	bestyrelsen	at	de	skal	være	velkomne	til.	Peter	svarer	på	mailen.	
	
To	beboere	fra	Nordgården	ønsker	at	plante	lavendler	langs	den	ene	side	af	
græsplænen.	Det	ser	gårdlauget	ingen	forhindringer	i,	det	er	dejligt	når	der	
bliver	vist	initiativ	fra	beboere	i	gården.	Loa	svarer	på	mailen.	
	
Det	er	blevet	bedre	med	skraldeproblemet.	Vi	har	fundet	ud	af	at	når	
skraldecontainerne	er	rene	og	særligt	når	låget	er	rent	er	folk	mere	tilbøjelige	til	
at	sortere	skraldet,	så	vi	har		bedt	Carsten	at	ved	behov	vaske	låget	på	
containerne.	
	
Irmaporten	står	altid	åben	og	mange	mennesker	har	nøgle	og	dermed	adgang	til	
porten.	Det	er	et	stort	problem.	Det	er	farligt	for	børnene	og	der	er	et	stort	
problem	med	at	folk	parkerer	i	gården.	
Klaus	tager	fat	på	DKI	og	får	en	samtale	i	gang.	
	
Storskrald	er	også	et	stort	problem.	Det	kræver	meget	af	Carstens	tid	med	
sortering.	Hvis	det	ikke	er	sorteret	rigtigt	vil	renovationen	ikke	køre	det	væk,	så	
ofte	må	Carsten	være	der	flere	gange	om	ugen.	Carsten	og	Loa	tager	fat	på	dette.	
	
Hvad	angår	biodiversitetspuljen	kan	gårdlauget	ikke	søge	om	den	i	denne	
omgang,	men	der	kommer	nye	i	både	2024	og	2025.	Peter	vil	til	
generalforsamlingen	formulere	et	forslag	om	at	finde	interesserede	til	en	
arbejdsgruppe	både	til	en	langtidsplan	om	biodiversitet	og	til	vedligeholdelse	af	
vores	dejlige	gård.	



	
På	næste	møde	skal	vi	tale	om	bytterummets	placering	og	indretning.	
	
	
Vi	mangler	stadig	at	få	plads	til	cykelstativer	i	nordgården.	Philipp	må	tale	med	
sine	naboer	om	dette.	
	bestyre	
	
Vi	har	fået	tilbud	på	faldgrus,	sandkasser	og	net	til	legepladserne.	Vi	begynder	
med	at	få	en	inspektion	af	en	certificeret	inspektør	så	vi	ser	om	alt	sikkerhed	på	
legepladserne	er	i	orden.	Derefter	tager	vi	stilling	til,	hvad	som	skal	udbedres.	
	
Sankt	Hans	er	reddet.	Der	er	2	unge	mænd	fra	sydgården	som	stiller	op	og	gerne	
vil	deltage	i	det	store	arbejde	som	det	er	at	stable	Sankt	Hans	på	benene.	Tak	for	
det.	Loa	fortsætter	samtaler	med	kirken	og	menighedsrådet	angående	
planlægning	af	engagementet.	
	
Næste	møde	er	den	18	april	kl.	16.	Først	budgetmøde	med	Kirsten	fra	Deas	og	
derefter	bestyrelsesmøde	med	Fokus	på	generalforsamling.	
	
	
	
	
	


